

**grandmothers**  
Advocacy Network



Mouvement de soutien des  
**grands-mères**

Advocating for the human rights of older women  
Défense des droits de la personne des femmes âgées

## **Introducing the Grandmothers Advocacy Network**

The Grandmothers Advocacy Network (GRAN) is a non-partisan network of volunteers working together across Canada to advocate at local, national and international levels. We advocate to influence national and global policymakers.

Our vision is a world where the human rights of older women, children, youth, and gender-diverse persons are recognized and protected, so that they can achieve their full potential. Our passion for this vision is a deep concern for the well-being and human rights of grandmothers in sub-Saharan Africa and the children and youth in their care, as well as those of marginalized women in communities of the Global South. Local communities know what they need to build capacity. We seek to amplify the voices of women who provide leadership in their homes, communities, and beyond.

### **We take action in four key areas:**

- Health
- Education and Life-long Learning
- Ending Gender-based Violence
- Economic Security and Social Protection

### **Our actions take many forms:**

We write to and meet with Members of Parliament, government Ministers and the Prime Minister and use social media to reach decision-makers and amplify social media campaigns of partners. We sign and circulate petitions and organize public education events. We submit opinion pieces and letters to the editors of newspapers. We attend rallies and peaceful demonstrations and host and attend learning events, webinars, and conferences.

### **To learn more:**

Visit our website: <https://grandmothersadvocacy.org>

You can also follow us on Facebook: <https://www.facebook.com/GrandmothersAdvocacy>  
and Bluesky: <https://bsky.app/profile/granadvocates.bsky.social>



## **Introduction au Mouvement de soutien des grands-mères**

Le Mouvement de soutien des grands-mères (GRAN) est un réseau de bénévoles non partisans qui travaillent ensemble à travers le Canada pour militer aux niveaux local, national et international. Nous militons pour influencer les politiciens tant nationaux que globaux.

Notre vision est un monde où les droits humains des femmes âgées, des enfants, des jeunes et des personnes de genres divers sont reconnus et protégés de sorte que ces personnes peuvent atteindre leur plein potentiel. Notre passion pour cette vision est une préoccupation profonde pour le bien-être et les droits humains des grands-mères en Afrique subsaharienne, des enfants et des jeunes dont elles s'occupent, ainsi que des femmes marginalisées dans les communautés du Sud global. Les communautés locales connaissent leurs besoins pour pouvoir augmenter leurs capacités. Nous cherchons à amplifier les voix des femmes dirigeantes dans leurs foyers, leurs communautés et plus.

### **Nous agissons ensemble dans quatre domaines clés :**

- La santé
- L'éducation et l'apprentissage tout au long de la vie
- L'élimination de la violence basée sur le genre
- La sécurité économique et la protection sociale

### **Nos actions prennent plusieurs aspects :**

Nous écrivons à nos députés, nos ministres et le Premier ministre et nous les rencontrons. Nous utilisons les médias sociaux pour rejoindre les décideurs et amplifier les campagnes sur les réseaux sociaux de nos partenaires. Nous signons des pétitions et les faisons circuler. Nous organisons des événements d'éducation populaire. Nous envoyons des lettres et des opinions aux éditeurs de journaux. Nous participons à des manifestations pacifiques. Enfin, nous organisons des événements d'apprentissage, des webinaires et des conférences et nous y assistons.

### **Pour en savoir plus :**

Visitez notre site web : <https://grandmothersadvocacy.org>

Vous pouvez aussi nous suivre sur Facebook à :

<https://www.facebook.com/GrandmothersAdvocacy>

ainsi que sur Bluesky : <https://bsky.app/profile/granadvocates.bsky.social>